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Številka: 031-0004/2022 

Datum: 6. 12. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 
6. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Boštanj, 

ki je bila v torek, 29. 8. 2023, ob 18. uri, v sejni sobi Gasilskega doma Boštanj 

 

Prisotni člani sveta: 

Vincenc Knez, Tomaž Lisec, Boris Androjna, Marko Lisec, Ivan Možic, Tadeja Novšak, Ivan 

Podlogar, Matej Simončič, Aleš Šlogar, Alojz Udovč, Mitja Udovč 

 

Odsotni:  

/ 

 

Ostali prisotni: 

Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe  

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi: Vincenc Knez, predsednik sveta KS Boštanj. 

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 11 članov sveta KS Boštanj. Svet KS Boštanj je bil sklepčen.  

 

Predsedujoči pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 

potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1.   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda. 
2.   Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje sveta z dne 23. 5. 2023. 
3.   Pregled investicij načrtovanih v letu 2023. 
4.   Kategorizacija cest v občini Sevnica – veza poziv za pregled stanja in zbiranja pobud. 
5.   Program vzdrževanja in razvoja vasi Log od leta 2022 do 2026. 
6.   Razpis za zbiranje predlogov za dobitnike priznanj Občine Sevnica za leto 2023. 
7.   Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS. 
8.   Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in     
      gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo svetniki   
      OS). 
9.   Razno – prošnje, dopisi.  
 

Dopolnitev ni. Razprave ni.  
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Sklep: Svet Krajevne skupnosti Boštanj je sprejel predlagani dnevni red za 6. redno sejo 

Sveta Krajevne skupnosti Boštanj. 

Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 

Sklep je sprejet. 

 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje sveta z dne 23. 5. 2023 

 

Zapisnik sestavni del gradiva.  

 

Pripomb na zapisnik ni.  

 

Sklep: Svet Krajevne skupnosti Boštanj je potrdil zapisnik 5. redne seje z dne 23. 5. 2023. 

Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad3 

Pregled investicij načrtovanih v letu 2023 

Predsednik pove, da so člani sveta na klop prejeli tabelo z naborom investicij. V tem vmesnem 

času sta bila objavljena dva razpisa in en poziv, in sicer za ureditev cestne povezave Sonček–

Radenšek, za cesto Jelovec in za ureditev vaškega jedra v Boštanju.  

Na pretekli seji so se člani sveta že opredelili do pomoči PGD Boštanj za ureditev muzejske zbirke 

in do ureditve in asfaltacije platoja na Logu.  

 

V tabeli so opredeljene načrtovane investicije z ocenjenimi vrednostmi v skupnem seštevku 106 

tisoč evrov. Na voljo je med 90 in 95 tisoč evrov investicijskih sredstev. Stremelo se bo k iskanju 

dodatnih finančnih virov.  

 

Oblikovani predlogi:  

 Rekonstrukcija in asfaltacija JP Sončnik–Radenšek, Jablanica: na javno naročilo so se 

javili trije ponudniki, izbrano je podjetje Gradnje, pogodba še ni podpisana, čaka se 

opredelitev članov sveta KS. Asfaltacija v ponudbi ni opredeljena, saj je za to storitev 

sklenjena letna pogodba z JP Komunala d. o. o. Sevnica. Skupna vrednost projekta je 

okoli 38 tisoč evrov.  

 Rekonstrukcija in asfaltacija JP Jelovec: objavljen je bil javni poziv za ureditev ceste v 

dolžini 140 metrov in širine 3 metre, vključno z odvodnjavanjem. Na razpisu za pripravo 

cestišča pred asfaltacijo je bilo izbrano podjetje Gradnje, skupna vrednost projekta je okoli 

19 tisoč evrov. 

 Ureditev vaškega jedra v Boštanju po idejni zasnovi iz leta 2019 z ureditvijo parkirišča pri 

naslovu Boštanj 24. Na zelenici pred objektom je predvidena ureditev prostora kot javne 

površine, ki bo deloma tlakovana, postavljene bodo klopi, za centralni del prostora je 

predvidena umestitev vodnega elementa – fontane ali spomenika oziroma skulpture. Na 
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drugi strani je parkirišče, ki je trenutno v neprimerni izvedbi. Za ureditev je na javnem 

naročilu izbrano podjetje Gradbeništvo Dolničar. Ureditev asfaltacije parkirišča je vezana 

na storitve JP Komunala d. o. o. Sevnica. V tem sklopu manjka še napeljava vode in 

ureditev javne razsvetljave.  

 Asfaltacija platoja in ureditev eko otoka na Logu pri vhodu na asfaltno igrišče pri 

večnamenskem domu. Vrednost je 8 tisoč evrov, popis del je opravljen, javno naročilo še 

ni objavljeno.  

 Pomoč PGD Boštanj pri ureditvi muzeja ob 100. obletnici delovanja društva: plošča je že 

zabetonirana. V prostoru bi bil prostor za muzejsko zbirko in del orodja, ki nima pogoste 

frekvence uporabe. Ocenjena vrednost je 11 tisoč evrov.  

 

Krajevni skupnosti za realizacijo naštetega primanjkuje 15 tisoč evrov. Pogovori za dodatne vire 

so v teku. Ostale navedene zadeve v tabeli bi se prestavile v naslednje proračunsko leto.  

 

Predsednik odpre razpravo. 

 

Ivan Podlogar pove, da so krajani Jablanice zadovoljni. Radenškovi so dobili dostop do hiše in 

kmetije, kar je z vidika zdravstvene oskrbe tam živečih starejših ljudi tudi prav. Podpira predlog. 

Doda, da je še veliko stvari za urediti na območju Jablanice, vendar razume, da vse ureditve 

naenkrat niso možne. V naslednjem letu je cilj realizirati ureditev ceste Vitovec–Novi grad.  

 

Predsednik poudari, da je obveza vaških skupnosti urejanje lastniških razmerij, ki so potrebna za 

realizacijo projektov. Na območjih, kjer je problematična vegetacija, je potrebno poskrbeti za to, 

da si KS ne ustvarja dodatnih stroškov s obseki, ki jih lahko uredijo krajani.  

 

Matej Simončič pove, da so vsi zadovolji. Alojz Udovč pove, da je prav, da se projekti uresničujejo 

na vseh območjih krajevne skupnosti. Tomaž Lisec pove, da je naloga občinski svetnikov, ki so 

tudi člani Sveta KS Boštanj, prenašati želje Občini Sevnica, tudi v kontekstu obsega občinskega 

proračuna, ki je namenjen za krajevne skupnosti. Pove, da je plan korektno pripravljen glede na 

želje vaških odborov.  

 

Predsednik pove, da so v planu tudi nastavki za naslednje proračunsko leto, tako da se lahko prav 

vsaka vaška skupnost vidi v teh načrtih. Tabela je neke vrste osnova, ki se bo še dopolnjevala 

tekom mandatnega obdobja.  

 

Tudi Aleš Šlogar izrazi soglasje.  

 

Predsednik še doda, da vaške skupnosti same uredijo pripravljalna dela in uredijo lastniška 

razmerja.  

 

Druge razprave ni.  

 

 

Sklep: Svet KS Boštanj je obravnaval predlog programa investicij za leto 2023 in potrdil 

naslednje investicije: 

 Rekonstrukcija in asfaltiranje JP 872271 Sončnik, Redenšek Jablanica. 
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 Rekonstrukcija in asfaltiranje JP 872521 Jelovec.  

 Ureditev vaškega jedra v Boštanju na parc. št. 346/1, k.o. Boštanj po idejni zasnovi 

»Ureditev vaškega jedra« iz leta 2019  in parkirišče pri h. št. Boštanj 24 (parc, št. 

402/2, k.o. Boštanj). 

 Log: asfaltiranje platoja pred vhodom na asfaltno igrišče vključno z ekološkim 

otokom. 

 Pomoč PGD Boštanj pri gradnji gasilske orodjarne z muzejem  v višini 11.000,00 Eur. 

Vsa pripravljalna dela, tudi obsek vegetacije opravijo vaške skupnosti same, urediti je 

potrebno še neurejena lastniška razmerja zadolženi: svetniki dotičnih krajev.  

 

Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 

Sklep je sprejet. 

 

 

 

Ad4 

Kategorizacija cest v občini Sevnica – veza poziv za pregled stanja in zbiranja pobud 

 

Občina Sevnica je vsem KS posredovala dopis s pozivom za zbiranje pobud. Čas za odziv je do 

konca naslednjega meseca. V KS Boštanj so kategorizirane in nekategorizirane ceste, v 

upravljanju KS Boštanj je 51.607 metrov javnih poti, od tega je nekaj še makadamskih, dve od teh 

bosta glede na letošnji plan asfaltirani. Je tudi nekaj JP, ki so v slabem stanju in potrebujejo 

posege. Za to pa je nujna tudi ureditev lastništva.  

 

Prejeti predlogi za kategorizacijo JP: 

 Dolenji Boštanj 8 D, kategorizacija poti z dostopom do stalno naseljene hiše, pot se 

priključuje na JP pri mostu proti Zagrajšku, trenutno je to gozdna pot. KS predlaga 

prekategorizacijo v JP.  

 Log–Reber: pot je na novi trasi, zato je predlog, da se ta cesta prekategorizira v gozdno 

cesto, do hišne številke 112. Namesto te ceste se sedaj uporablja krajša asfaltirana JP, ki 

pa še ni kategorizirana.  

 Cesta na Grič: od regionalne ceste proti naselju, od hišnih številk Log 112 do Log 105, kjer 

je stalno naseljena hiša. Izziv, ker je priključek na državno cesto, zato bo naročen projekta 

za primerno ureditev. KS predlaga prekategorizacijo v JP.  

 Dve cesti na Lukovcu: 1. podaljšanje ceste do Novšaka – št. 28 proti LC (za ta odsek je 

KS v prejšnjem mandatu tudi prejela pobudo za opredelitev do prometne varnosti); 2. JP 

na tem območju, ki se začne pri hišni št. 29 do priključka na LC.  

 

Drugih predlogov ni. Predsednik pozove člane sveta, naj podajo še dodatne predloge.  

 

Tomaža Lisca zanima, kaj storiti, če pride dodaten predlog po roku za oddajo, ki je 29. september. 

Predsednik pove, da je po pretečenem roku vloga sprejme, ampak bo obravnavana v naslednjem 

krogu. Zadeve se nato prenašajo, pogosto gre za zatečene stvari. Nato poudari še, da s podajo 

pobude za prekategorizacijo v JP KS prevzema skrb za vzdrževanje te ceste. Pogoj je, da mora 

biti cesta daljša od 50 metrov, mora biti v javni lasti in mora voditi do stalno naseljene hiše.  
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Tomaž Lisec doda, da je možna tudi obratna kategorizacija: LC nazaj v JP in JP nazaj v gozdno 

pot.  

 

Aleša Šlogarja zanima ali je cesta na Orle LC ali JP. Predsednik pove, da za ta cestni odsek ni 

rešeno lastništvo, v križišču gre cesta po zasebni lastnini.  

 

Druge razprave ni, zato predsednik poda predlog na glasovanje.  

 

Sklep: Svet KS Boštanj je sprejel naslednje predloge za prekategorizacijo cest: 

1. Predlog: Na svet KS je preko Občine Sevnica prispela vloga g. Redenšek Niko, 

Dolenji Boštanj 8D 8294 Boštanj za kategorizacijo poti, ki se priključuje na 

JP872751 in vodi do stalo naseljene stanovanjske hiše pobudnika Dolenji Boštanj 

8D.  

 

2. Predlog: Prekategorizacija JP872691 Log – Reber iz JP v GC. Dostop do zaselka 

Reber se je spremenila na novo traso, cesta je asfaltirana in vodi do stalno 

naseljenih hišnih št. Predlagam, da se kategorizira nova trasa kot JP od priključka 

na JP872671 do h. št. Log112. 

 

3. Predlog: Cesta na Grič se kategorizira kot JP in poteka od priključka na G1-5/0334 

(pri h. št. Log 77 in vodi do stalno naseljene h. št. Log105). 

 

4. Predlog: Podaljšanje kategorizirane ceste JP: 872652 od h. št. Lukovec 28 do 

priključka na LC372171. 

 

5. Predlog: Kategorizacija ceste od JP 272652 pri h. št. Lukovec 29  do priključka na 

LC372171. 

Po potrebi se dodatni predlogi zbirajo do 31. 8. 2023.  

Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 

Sklep je sprejet. 

 

 

 

Ad5 

Program vzdrževanja in razvoja vasi Log od leta 2022 do 2026 

 

Vaška skupnost Log je Svetu KS Boštanj predala program razvoja. Dokument je sistematičen in 

obširen, vsebuje investicijske tabele. Program je priložen k gradivu za sejo. Program vzdrževanja 

predvideva podpis predsednika KS, kar ni najbolj primerno. Zato predsednik svetu predlaga 

seznanitveni sklep.  

 

Pred glasovanjem odpre razpravo glede vsebine programa vzdrževanja.  
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Tomaž Lisec pove, da so se na Logu zelo potrudili, načrti so namreč tudi za naslednji mandat. 

Aleš Šlogar pove, da je v programu še nekaj zadev iz prejšnjega mandatna, finančna slika pa je 

jasna. Krajani razumejo, da Log ne more biti edini kraj, ki se razvija, je pa pomembno, da se 

zadeve v programu realizirajo.  

 

Predsednik pove, da je po enaki sistematiki pripravljen program urejanja pokopališč. 

 

Mitja Udovč pove, da je v občini 20 pokopališč in 16 poslovilnih vežic, Občina Sevnica v zadnjem 

obdobju veliko vlaga v to infrastrukturo. Boštanjsko pokopališče je bilo urejeno pred 2 leti, v 

Sevnici trenutno poteka dogradnja nadstreška vežice, na Velikem Cirniku poteka izgradnja nove 

vežice, skratka na vsakem pokopališču se nekaj dogaja. Letos bo v Podgorju še sanacija zidu, 

prav tako na Druščah, urejene bodo drenaže. Nad poslovilnimi objekti bdi Občina Sevnica, 

pokopališča sama pa so v lasti župnij, ki z veseljem dajo soglasja za ureditve. Za ureditev 

pokopališč svetuje dialog z občino, vloga KS pa naj bo podpora. S tem načinom se bi približali 

sistemu, ki jih imajo ostale KS. Nekaj lahko prispeva tudi JP Komunala Sevnica iz naslova rednega 

vzdrževanja. V vsakem primeru pa so te ureditve precejšnji finančni zalogaj, zato je prav, da bi se 

na Logu uredilo podobno. Za konkretne želje na Logu je potrebno pripraviti popis in podati pobudo, 

da bo zadeva lahko umeščena v predlog proračuna za leto 2024.  

Mitja Udovč še doda, da podjetje Infra ni več upravljavec nabrežij, to je sedaj pristojnost podjetja 

HESS.  

 

Matej Simončič doda, da če gre za podrte mostove, je treba to nemudoma sporočiti naprej.  

 

Druge razprave ni. 

 

Sklep 1: Svet KS Boštanj se je seznanil z vsebino programa. KS bo v okviru proračunskih 

možnosti sledila temu programu.   

 

Sklep 2: Za izvedbeni del urejanja pokopališča vaška skupnost pripravi predlog izvedbe s 

popisom del.  

 

Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 

Sklepa sta sprejeta. 

 

Ad6 

Razpis za zbiranje predlogov za dobitnike priznanj Občine Sevnica za leto 2023 

 

Rok za oddajo predlogov je 18. september. Predsednik pove, da se je pogovarjal tudi z drugimi 

deležniki in podan je predlog, da se za Zlato Plaketo Občine Sevnica predlaga Jožeta Udovča kot 

dolgoletnega predsednika KS in aktivnega člana skupnosti.  

 

Odpre razpravo.  

 

Člani sveta se strinjajo in podpirajo predlog. Predsednik pove, da bo utemeljitev pripravljena.  

 

Druge razprave ni.  



7 

 

 

 

Sklep: Svet KS Boštanj bo za prejemnika občinskega priznanja predlagal Jožeta Udovča za 

priznanje.  

  

Izid glasovanja: 11 za 0 proti (prisotnih 11). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad7 

Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS 

 

Vaška skupnost Lukovec: 

Boris Androjna pove, da je bilo v nedeljo srečanje starostnikov od 57. leta naprej, udeležba je bila 

velika. Tako kot vsako leto, je za september načrtovan izlet pohod do Poganke. Dvorana 

večnamenskega doma je bila opremljena z žaluzijami krpankami, zaradi močnega sonca.  

 

Vaška skupnost Log: 

Aleš Šlogar pove, da ni bilo posebnih aktivnosti, naslednjo soboto je festival praženega krompirja 

v Bovcu, ki se ga bo ekipa z Loga udeležila.  

 

Vaška skupnost Boštanj: 

Tomaž Lisec in Mitja Udovč: največ je bilo dela s popisi investicij. Veselica je bila izvedena, 

pripravljena sta 2 projekta za prijavo na participativni proračun.  

 

Vaške skupnosti Vrh in Okič:  

Ivan Možic: izvedena je bila otvoritev cestnega odseka skozi Vrh. Potekajo sklepne priprave za 

blagoslov na Topolovcu, prireditev bo čez 14 dni. Na Okiču poteka ureditev platoja za igrišče. 

Organiziran je bil izlet za povezovanje krajanov Vrha in Okiča. Tomaža Lisca prosi, naj prenese 

pobudo za priključitev javne razsvetljave na Vrhu na sejo občinskega sveta.  

  

Vaška skupnost Konjsko: Marko Lisec pove, da ni bilo posebnih aktivnosti, v načrtu je obnova 

poljskih poti.  

 

Vaška skupnost Jablanica:  

Ivan Podlogar pove, da je bil proti Gradu z vejami zaraščen del ceste, za kar je bil potreben poseg. 

Prejel je pobude za ureditev muld. Zanima ga, ali bo urejen šolski prevoz za Novi Grad, saj je tam 

veliko otrok, ki obiskujejo OŠ Boštanj. Predsednik pove, da je pogodba za šolski prevoz že 

podpisana. Nadalje Ivan Podlogar pove, da je na Vitovcu zrasla živa meja, potrebno bi jo bilo 

znižati in namestiti cestno ogledalo. Predsednik pove, da je za višino meje odgovoren njen lastnik, 

dovoljena višina je 0,85 metra od asfalta. Ovinek na Vitovcu je problematičen in potreben 

razširitve. Gre za LC, Rado Gobec je s tem seznanjen, še pove Ivan Podlogar.  

  

Vaške skupnosti Jalovec, Gabrje in Križ: 

Alojz Udovč pove, da je bila na cestnem odseku Okič–Jelovec izvedena sanacija udora, čaka se 

še na asfaltacijo. Pri Goštetu bodo izzivi, saj je treba vodo speljati drugam, v nasprotnem primeru 

bo prišlo do plazenja celotnega pobočja hriba. Lastnik dovolj preusmeritev vode levo proti 
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dvorišču. Nadalje pove, da je bil prepust potoka očiščen s kombinirko, vendar to ne more biti način. 

Lani je bilo dogovorjeno čiščenje z VGP, pa je odpadlo. Predlaga, da se pobuda ponovno pošlje. 

Nadalje prosi direktorja Komunale za odstranitev dreves od mosta proti ŽP.  

 

Vaška skupnost Kompolje: Tadeja Novšak: pokosili so okolico večnamenskega doma, uredili 

podstrešje, načrtujejo nogometno tekmo med krajani Šmarčne, Kompolja, in Mrtovca. Delajo na 

povezovanju mladih znotraj teg vaških skupnosti, saj igrišče na Kompolju uporabljajo tudi ljudje, 

kar krajanom ni preveč všeč. Delali bodo na tem, da se organizira več dogodkov. Vpraša glede 

okolice čistilne naprave, pove tudi, da je dobila informacijo glede poškodbe fitnes naprave. 

Predsednik pove, da so glede poti ob Savi že sporočili naprej, opravljeni so bili tudi ogledi, več 

informacij v zvezi s tem pa ne poseduje.  

 

Vaška skupnost Šmarčna: Vinko Knez: odvijalo se je tradicionalno srečanje društva invalidov in 

tekmovanje v domu, prenovljene so sanitarije večnamenskega doma. V avgustu je voda zalila 

kletne prostore dveh hiš. Glede varnostne ograje ob Savi je bilo obljubljeno, da bo urejeno.  

 

Druge razprave ni.  

 

 

 

Ad8 

Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in     

      gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo 

svetniki OS) 

 

Predsednik pove, da je bil spremenjen odlok o parkiranju, ki ponovno predvideva prvo uro 

brezplačnega parkiranja, vsaka naslednja ura pa je plačljiva. V Sevnici je sedaj 6 parkomatov, 

predsednik poudari, da parkirna ura ni več veljavna metoda označitve parkiranja.  

 

Zaradi vse več vandalizma je bil sprejet odlok o videonadzoru, ki se bo izvajal na problematičnih 

mikrolokacijah, med njimi na Kmečki tržnici, pri Občini Sevnica, pri železniški postaji v Sevnici.  

 

Nadalje pove, da je na seji potekala še predstavitev delovanja ZD Sevnica. Sprejet je bil odlok o 

komunalnem opremljanju poslovne cone v Krmelju, sprejet je bil predlog soglasja za skupinski 

nakup elektrike in seznanitev z imenovanjem g. Janeza Kukca za podžupana in vnovičnim 

imenovanjem Darje Cizelj za direktorico DUO Impoljca, bil je potrjen predlog za nov mandat 

ravnatelja OŠ Ane Gale Sevnica.  

 

 

Ad9 

Razno – prošnje, dopisi 

 

Prejeta je bila vloga Vokalne skupine Veritas: marca niso izpolnjevale pogojev, sedaj so podale 

vlogo. Pričakujejo finančno pomoč pri pogostitvi po koncu koncerta. Predsednik odpre razpravo. 

Matej Simončič predlaga, da se povežejo z Aktivom žena Boštanj. Ostali se strinjajo.  
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Prejeta je bila vloga za sanacijo ceste od LC 372411 Apnenik proti Železnikovi, ki ni asfaltirana. 

Predsednik je dobil info, da je tam nekdo stalno naseljen, cesta pa je v slabem stanju. Krajani 

prosijo za 20 kubikov peska, za delo bodo poskrbeli sami. Člani sveta se strinjajo.  

 

Aleš Šlogar vpraša glede pobude Grič–Podlogar. Predsednik odgovori, da pobuda še ni bila 

prejeta. Aleš Šlogar se zavzame za ureditev, dobavo peska. Predsednik pove, da se bo našla 

rešitev, predlaga, da se Vaški skupnosti Log odobri 10 kubikov peska. Ostali se strinjajo.  

 

Za Okič je potrebno 250 kubikov peska za ureditev platoja pred gasilskim domom, kjer je po navadi 

tudi prireditev. Za vaško igrišče je bilo iz naslova participativnega proračuna 2023 pridobljenih 10 

tisoč evrov, sedaj pa je težava s pripravo površine za asfaltiranje. Predsednik se zavzame, da se 

krajanom pomaga. Ivan Možic pojasni, da je pri kopanju nosilcev bilo ugotovljeno, da je asfalt 

praktično na zemlji. Potrebno je urediti tampon, da bo ureditev zdržala vsaj desetletje. 250 kubikov 

je ogromna količina peska, načrtovanih je bilo 50 kubikov. Matej Simončič vpraša, če bo tudi 

Občina Sevnica prispevala. Predsednik pove, da je občina seznanjena in predlaga, da KS 

zagotovi 200 kubikov peska. Prevoz plačajo krajani. Vsi se strinjajo.  

 

Prispela je vloga za asfaltacijo ceste do naslova Mrtovec 5, kjer je podružnica DUO Impoljca – 

dislocirana enota. Predsednik predlaga, da projekt dobi prioriteto v naslednjem letu.  

 

Spletna stran: Tomaž Lisec pove, da se je čakalo na avtorizacijo za domeno, do konca leta bo 

spletna stran urejena. Vpraša, ali bi bilo smiselno imeti tudi FB stran, po zgledu KS Studenec, kjer 

ažurno podajajo informacije. Predlagano je, da ustanovijo FB skupino, v katero povabijo samo 

krajane, potrebno jo je moderirati. Člani se strinjajo, da je treba določiti skrbnika, lahko jih je tudi 

več.  

 

Pobuda za omejitev hitrosti prometa v Boštanju: Matej Simončič pove, da nekateri res prehitro 

vozijo (območje od hišne št. 72 do 99). Predsednik predlaga sklep. Mitja Udovč se vključi z 

vprašanjem, ali je želja za ureditev cone 30. Predsednik pove, da je za to potreben elaborat, 

postavitev znaka za omejitev do 40 km/h pa ni težava. Tomaž Lisec pove, da je tam problematičen 

tudi eko otok, saj se ponoči odlagajo smeti, tam se ustavljajo tudi tisti, ki po teh smeteh brskajo. 

Otok bi bilo treba prestaviti k novi škarpi pri Androjni. Tam je bolj primeren prostor, saj se avto 

lahko umakne s ceste. Matej Simončič pove, da je moteče nočno odlaganje smeti. Sredi noči, ob 

treh zjutraj, ni primeren čas za tovrstno početje. Mitja Udovč predlaga, da se otok potemtakem res 

prestavi. Matej Simončič izpostavi, da premik zabojnikov morda ne bo dobro sprejet.  

 

Mateja Simončiča še zanima, če je bila prejeta kakšna povratna informacija glede prvih 

posredovalcev. Predsednik pove, da ne, vendar izrazi prepričanje, da bi se zagotovo našli 

prostovoljci. Pomembno je, da so krajani usposobljeni za uporabo posameznih defibirlatorjev.  

 

Matej Simončič nato še vpraša, ali sta KS in Občina Sevnica že kraj obravnavali predlog omejitve 

hrupa v nedeljo v strnjenem naselju. Predsednik pove, da je obstajala uredba na ravnin države, 

Tomaž Lisec pa doda, da obstaja odlok o javnem redu in miru na območju sevniške občine. Za 

nadzor je odgovoren medobčinski inšpektorat.  
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Nato člani sveta razpravljajo še o pobudah za participativni proračun. Niso bile uvrščene vse 

pobude na glasovanje.  

 

Aleša Šlogarja zanima, kako je glede voščil 100-letniku. Predsednik pove, da so v to vključeni 

Rdeči križ, župan in predsednik ali predstavnik KS. Je stvar individualnega dogovora s 

posameznik slavljencem oziroma njegovimi svojci.  

 

Nato Aleš Šlogar še pohvali policiste glede neželenega kampiranja ob Savi – so uredili. Vendar 

ljudje pridejo in tam preživijo vikend. Na območju pred ali za čistilni napravo. Zanima ga ali ima 

KS pristojnosti glede tega. Predsednik pove, da je govoril z načelnikom PP, da na območju niso 

našli spornih zadev, denimo igel. Aleša Šlogarja zanima, kako doseči prepoved kampiranja na 

območju. Predsednik pove, da je za takšne stvari pristojen medobčinski inšpektorat. Razprava je 

sklenjena z dogovorom, da bo kontaktiran HESS za omejitev dostopa z avtomobili, ampak 

upoštevajoč da gre za kmetijsko pot. Predlaga se, da se HESS povpraša, če že imajo izkušnje s 

podobnimi primeri drugje ob Savi.  

 

Druge razprave ni.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:04.  

 

Zapisala:         

Neža Nemec                     

Višja svetovalka splošne službe  

 

 

                Vincenc Knez 

              Predsednik Sveta KS Boštanj  

 

  


